



CANADIAN HERALDIC AUTHORITY

AUTORITÉ HÉRALDIQUE DU CANADA

SYMBOLISM OF THE
HERALDIC EMBLEMS OF

SYMBOLISME DES
EMBLÈMES HÉRALDIQUES DE

**THE TOWN OF EDSON
ALBERTA**

Arms: Blue and white are the town's colours. The crenellated band symbolizes the railway's crucial role in the founding of Edson. Often used in the town's logos and wordmarks, the conifers represent the economic importance of the forest industry for the region. The white diamonds represent the baseball diamonds at Edson's Vision Park, one of the country's largest baseball facilities and renowned for its slo-pitch tournaments. The black diamond represents coal, an important local resource.

Armes : Le bleu et le blanc sont les couleurs de la municipalité. La bande crénelée symbolise le rôle crucial du chemin de fer dans la fondation d'Edson. Souvent utilisés dans les logos et mots-symboles de la ville, les conifères dénotent l'importance économique de l'industrie forestière pour la région. Les losanges blancs évoquent les terrains de baseball au parc Vision d'Edson, l'un des plus grands complexes de baseball au pays, réputé pour ses tournois de balle lente. Le losange noir représente le charbon, une ressource locale importante.

Crest: The great grey owl is a local species. The crown of masonry is a symbol of municipal authority. The drops and flames refer to the oil and gas industries of the region.

Cimier : La chouette lapone représente la faune locale. La couronne de maçonnerie évoque l'autorité municipale. Les gouttes et les flammes font référence aux industries pétrolière et gazière de la région.

Supporters: The squirrels refer to Eddie, the squirrel mascot of the town. The statue of Eddie in the RCMP Centennial Park depicts him holding a pinecone and seated on a log. The pinecones and the logs allude to the forest industry that has been so important for the town's growth.

Supports : Les écureuils font allusion à Eddie, l'écureuil mascotte de la ville. La statue d'Eddie au parc Centennial de la GRC le montre assis sur une bûche et tenant une pomme de pin. Les pommes de pin et les bûches rappellent l'industrie forestière, qui a été si importante pour la croissance de la ville.

Original concept of Bruce Patterson, Deputy Chief Herald of Canada, assisted by the heralds of the Canadian Heraldic Authority.

Concept original de Bruce Patterson, héraut d'armes adjoint du Canada, assisté par les héralds de l'Autorité héraldique du Canada.

Painter: Debra MacGarvie

Artiste-peintre : Debra MacGarvie

Calligrapher: Yolande Lessard

Calligraphe : Yolande Lessard

Public Register of Arms, Flags and Badges of Canada,
Volume VII, page 208, 15 October 2019.

Registre public des armoiries, drapeaux et insignes du Canada,
volume VII, page 208, 15 octobre 2019.

Bruce Patterson
Registrar / Garde de l'armorial